
Zápisnica zo VI. zasadnutia OZ, 
konaného dňa 26. 11. 2009 

 
 

Zastupujúci starosta obce otvoril zasadnutie OZ a konštatoval, že OZ je 
uznášaniaschopné na základe 100% účasti  poslancov. 
 
Zastupujúci starosta:     Vendelín Fedor 
Prítomní:        viď prezenčná listina 
Zapisovateľ :    Radoslava Grígerová 
Overovatelia:   Vladislav Brisuda, Viera Mencelová 
 
 
PROGRAM: 
 

A. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 

B. Kontrola plnenia uznesení z 1. 10. 2009 
 

• 5 a) vrátiť faktúru OcÚ Kláštor pod Znievom za náklady vynaložené na 
opravu ľavého brehu potoka Vríca a písomne žiadať o vysvetlenie, resp. 
predloženie vzájomnej dohody - splnené 

• 5 b) Požiadať p. Longauera o osobnú účasť na Stavebnom úrade pri 
doriešení jeho stavebných úprav na objekte, či je potrebné stavebné 
povolenie alebo len ohlásenie drobnej stavby na tieto úpravy - splnené 

• 5 c) Písomné požiadať p. Longauera o stanovisko k výmene pozemku, či 
by bol ochotný uhradiť  náklady za geometrický plán a vklad na kataster 
za neidentifikovanú parcelu č. 235 – splnené 

• 5 d) písomne urgovať stanovisko k skládke v bani od OÚ ŽP 
a Inšpektorátu ŽP –  splnené 

• 5 e) upozorniť Správu ciest ŽSK v Martine na nekontrolovateľné ničene 
cesty na Mošovce – splnené 

• 5 f) opravu podlahy a nákup podlahoviny do klubu 
• 5 g) zorganizovať akciu pre deti pri príležitosti Mikuláša s príspevkom na 

1 balíček vo výške 2,50 € - plní sa, termín akcie 13. 12. 2009 
 

C. Informácie zastupujúceho starostu: 
  

• predseda komisie k úprave Socovského potoka Ing. Milan Mencel podá 
informácie o prácach na potoku, fakturácii, dodatku č. 5 k ZOD č. 0808, 
nájomnej zmluve 

• o voľbách nového starostu 
• do kancelárie OcÚ bolo zakúpené nové laserové multifunkčné zariadenie 

v cene 378,42 € 
• bolo osadené dopravné zrkadlo v neprehľadnej zákrute 



• od PD Mošovce sme dostali návrh splátového kalednára daní 
z nehnuteľnosti a poplatkov za KO, boli vystavené splátkové kalendáre aj 
pre neplatičov z obce  

• Regionálny úrad verejného zdravotníctva v Martine žiada o predloženie 
VZN o podmienkach predaja na trhových miestach 

• návrh na výber poskytovateľa zimnej údržby na cestách v obci 
• informácia o výdavkoch na akciu „Zateplenie a obnova budovy obecného 

úradu“ 
• návrh na nákup nového vianočného osvetlenia, staré bolo poškodené, 

keď silný vietor zlomil strom 
• návrh na termín uskutočnenia koncoročnej inventúry 
 

D. Rôzne a diskusia: 
 

• správa kontrolóra - príloha 
• žiadosť o výrub stromu – Ing. Ján Ondrík 
• žiadosť o výrub stromov okolo evanjelického cintorína – p. Bielik 
• predsedníčky ZO ÚŽS podala informáciu o činnosti organizácie, 

požiadala o staršie stoličky do klubu, informovala, že pripravovaná 
brigáda na cintoríne sa neuskutočnila kvôli nepriaznivému počasiu, 
oznámila termín Mikuláškeho posedenia – 13. 12. 2009 (z dôvodu vyššej 
chorobnosti u detí) 

• p. Lako žiada o opravu vozovky pred jeho RD 
• p. Brisuda tlmočil žiadosť od občanov Stránky – osvetliť uličku zo 

Stránky ku fare, návrh na zakúpenie novej lampy VO alebo sa použije 
staršia od vchodu do PD 

• p. Brisuda – návrh na riešenie kompostárne v obci 
• p. Mažári ml. nás oboznámil so zápisnicou z požiarnej kontroly z 1. 12. 

2008, kde nedostatky mali byť odstránené do marca 2009, neboli. 
Náprava má byť uskutočnená a znovu kontrolovaná 1. 12. 2009 

 
E. Návrh na uznesenie 

 
F. Záver 

 
V Socovciach  26. 11. 2009 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
Vladislav Brisuda 

Viera Mencelová 

 

 

 


